



COMUNICAT DE PRESĂ

SALARIU MINIM A CRESCUT PENTRU ANAGAJAȚII DIN CONSTRUCȚII, AGRICULTURĂ ȘI DIN INDUSTRIA ALIMENTARĂ

Guvernul a aprobat Ordonanța pentru stabilirea salariului de bază minim brut pe țară garantat în plată pentru domeniile construcții, sector agricol și industria alimentară.

Majorarea se aplică din noiembrie 2023

Actul normativ aprobat de Guvern stabilește noile valori ale salariului minim în construcții, agricultură și industria alimentară, care se vor aplica începând cu veniturile aferente lunii noiembrie.

În sectorul construcțiilor, salariul minim brut va fi de **4.582 de lei**, iar în domeniul agricol și în industria alimentară salariul minim brut va fi **3.436 de lei**.

Astfel, vor fi protejate veniturile din aceste domenii importante pentru economia României și după introducerea contribuției pentru sănătate.

Aceste valori au fost stabilite de Guvern prin consultări cu sindicatele și patronatele, în cadrul Consiliului Național Tripartit și pentru Dialog Social.

Cu stimă,

Dorin MALE
Inspector șef

Daniela Bortoș
Consilier juridic